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Krobia, dnia 25 marzec 2015 r. 

 

                                         P R O T O K Ó Ł    Nr   V/2015 

 

                                   z   V sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

w dniu  18 marca 2015 r. w ZSOiZ w Krobi     

========================================================= 

                   godzina rozpoczęcia:    16.00 

                   godzina zakończenia:   19.05  

                    Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 15 

radnych.   
 

                   Ponadto w sesji uczestniczyli :  

              ====================== 

     1.   Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi.   

     2.   Szablewska Katarzyna    - Sekretarz Gminy. 

     3.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy.     

                   4.   Zawieja Karol                  - radca prawny. 

                   5.   Sołtysi Gminy Krobia.                  

                   6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    
                     

             Porządek obrad sesji :   

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z IV sesji.  

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                       

w okresie międzysesyjnym.  

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.    

8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie : 

a) przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów, 

b) utworzenia odrębnego obwodu głosowania na obszarze Gminy Krobia                                

w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 10 maja 

2015 r., 

c) zmiany uchwały Nr XXX/245/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia 

2012 r. w sprawie podziału Gminy Krobia na stałe obwody głosowania, 

d)  wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanej położonej                                

w Ciołkowie,  

e)  przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  

bezdomności zwierząt na terenie gminy Krobia w 2015 roku, 

f) zmiany uchwały Nr VI/38/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 lutego 2011 r. 

w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, określenia inkasentów 

oraz ustalenia wynagrodzenia za inkaso, 

g) zmiany uchwały Nr XXIX/241/2008 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                         

1 grudnia 2008 r. w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej, 

h) udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu, 
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i) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu, 

j) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu, 

k) zmiany uchwały Nr III/6/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 grudnia 2014 r. 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2015-2025,   

l) zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2015.    

 

    9.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

  10.  Wolne głosy i wnioski. 

  11.  Zakończenie. 
 

Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Kubiak. 
 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, sołtysów wybranych na kadencję 2014 – 2018 

gratulując wszystkim, a w szczególności tym, którzy po raz pierwszy będą sprawowali 

funkcje sołtyski, bądź sołtysa w sołectwach na terenie gminy Krobia, pracowników 

Urzędu oraz pozostałych zaproszonych gości.   

Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 15 radnych, wobec 

czego sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.   
 

     Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad.       
     Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  

Przewodniczący Rady : wnoszę o zmianę porządku obrad :  

- w punkt 8i) poprzez zmianę treści – udzielnie pomocy finansowej Powiatowej 

Gostyńskiemu, 

- oraz uzupełnienie porządku o rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielania 

pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu, jako punkt 8j). 

              Zgłoszoną zmianę porządku obrad dot. zmiany treści uchwały przyjęto jednomyślnie, 

głosowało 15 radnych.      

Zgłoszoną zmianę porządku obrad sesji o rozpatrzenie kolejnego projektu uchwały 

przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.    

Radca prawny : radni mają wiedzę czego dotyczą poszczególne projekty uchwał. 

Przewodniczący Rady : były one przedmiotem obrad na posiedzeniu komisji wspólnych.        

Porządek obrad sesji po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.   

Pierwotny porządek obrad sesji stanowi załącznik do protokołu.        
 

      Ad. 3 Przyjęcie protokołu z IV sesji.    
      Protokół z IV sesji przyjęto większością głosów, 14 za, 1 wstrzymujący (P.Wajnert) 

głosowało 15 radnych.  
 

      Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 

      W imieniu Burmistrza odpowiedzi przedstawiła Sekretarz Gminy Katarzyna Szablewska: 

      KPP w Gostyniu udzieliła odpowiedz radnemu M. Duda dot. zaśmiecania Parku im. Jana 

Pawła II w Krobi, Starostwo Powiatowe w Gostyniu przekazało odpowiedź na 

interpelację radnej G. Skrobała w sprawie wycinku krzewów  przy drogach 

powiatowych, radnemu J. Mikołajczakowi w sprawie zebrania ziemi z poboczy dróg, 

oraz radnemu H. Urbańskiemu na temat niwelacji nawierzchni drogi w Pudliszkach, 

Zarząd Powiatu Gostyńskiego udzielił odpowiedzi radnemu L. Bemowi odnośnie 
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budowy ciągów pieszo – rowerowych i chodników w Krobi, natomiast Komisja ds. 

bezpieczeństwa ruchu drogowego przekazała negatywne rozpatrzenie wniosku radnego 

K. Perdona dot. przesunięcia przejścia dla pieszych na ul. Wjazdowej w Pudliszkach. 

      Do Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego przekazano sprawę zagrażającego 

budynku na ul. Mickiewicza w Krobi. 

      Do Agencji Nieruchomości Rolnych w Poznaniu skierowano interwencję w sprawie 

stanu technicznego ogrodzenia w Pudliszkach. 

      K. Perdon : wniosek uznano za bezzasadny i powołano się na liczbę przejść,  w moim 

odczuciu nie ma to wpływu na bezpieczeństwo. Będzie realizowana droga dojazdowa do 

H J Heinza i być może ruch na tym odcinku ul. Wjazdowej się zmniejszy.   

     G. Skrobała : chciałam odnieść się do udzielonej mi odpowiedzi i zapytać jakie to są                      

główne ciągi komunikacyjne, czy to tylko drogi wojewódzkie?   

     Naczelnik WIGP A Olejnik : drogi podzielono na kategorie ważności i ciągi 

komunikacyjne dróg powiatowych, pierwszej kategorii jest odcinek Pępowo – Poniec. 

Poprzez sołtysów zebrano potrzeby realizacji zadań na drogach powiatowych, które 

przekazano i potrzeby przez Panią składane też na tej liście się znalazły, być może 

Zarząd odniesie się do zgłoszonych potrzeb.  

     G. Skrobała : kontaktowałam się z Zarządem Powiatu i uzyskałam odpowiedź, że zadanie 

realizowane będzie od Skoraszewic na tyle ile wystarczy środków. Myślę, że jednak 

środków nie wystarczy i dalej nie będzie to wykonane. Mówi się o głównych ciągach 

komunikacyjnych. Droga do Gogolewa dalej do Niepartu jest przedłużeniem drogi                      

z gminy Pępowo. Mamy porównanie jak ten odcinek drogi wygląda na terenie gminy 

Pępowo, a jak na terenie naszej gminy. Nie mogę się z tym pogodzić ponieważ przez                   

4 lata  składam tę samą interpelację i nie możemy się doprosić wykonania nawet kawałka 

z którejkolwiek strony. Kierowcy i mieszkańcy do nas zwracają się z tym problemem. 

Nie wiem, czy państwo w innych miejscowościach macie taką sytuację, bo mój głos 

przez te lata jest głosem wołającego na pustyni bez  żadnego zrozumienia.   

     Skarbnik : przesłana została lista z wszystkimi propozycjami, gdzie w pierwszej 

kolejności wymieniono wykonanie ścinki poboczy i wycinki krzewów, także ujęto 

odcinki Gogolewo-Niepart, Niepart Dębina. Obecnie jest decyzja aby 200 tys. zł 

pozostałe z zimowego utrzymania dróg przeznaczyć na te zadania.   

     L. Włodarczyk : przedstawiciel ANR dokonał oględzin zagrażającego przewróceniem 

muru  w Pudliszkach.  

      A. Olejnik : oddział Agencji z Bojanowa w zapytaniu ofertowym ujmował sprawę 

rozebrania tego obiektu.  
      
     Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych. 

     R. Olejniczak : 1. Sprawa dotyczy drogi wojewódzkiej nr 434, związana z koniecznością                   

oczyszczenia przepustu przy posesji nr 3 w Starej Krobi, z uwagi na jego niedrożność. 

     2. Sprawa dotyczy drogi powiatowej w Starej Krobi od szkoły w kierunku Domachowa. 

Pobocze na tym odcinku jest znacznie rozjechane, a kursują tą drogą dwa autobusy 

szkolne. Proszę o uzupełnienie ubytków tłuczniem.  

      3. Sprawa związana jest z miejscowością Domachowo, dojazdem do Gościńca. Jeśli 

miejsce to ma znaleźć się w gronie 50-ciu atrakcyjnych miejscowościach, to niezbędna 

jest naprawa tej drogi.  

      4. Od kiedy rozpocznie się kruszenie kamienia polnego, który przeznaczony zostanie na 

utwardzenie dróg śródpolnych. 
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     K. Perdon : temat dotyczy drogi powiatowej Krobia – Poniec, skrzyżowania                                  

w Pudliszkach na ul. Leszczyńskiej. Przy skrzyżowaniu w kierunku Kuczynki jest 

znaczny ubytek w jezdni, gdzie kilka osób uszkodziło już pojazdy. Proszę o interwencję 

w sprawie naprawy tego odcinka.  

      H. Urbański : mieszkańcy ul. Kwiatowej w Krobi zwracają się o zainstalowanie progu 

zwalniającego przy posesji nr 5. Odcinek ten jest niebezpieczny poprzez przekraczanie 

szybkości jazdy, mieszkają przy tej ulicy małe dzieci i matki proszą o jego montaż.  

      R. Szulc : 1. Sprawa związana jest z odcinkiem drogi gminnej Grabianowo-Ciołkowo. 

Mieszkańcy zwracają z wnisokiem, że jest ona często użytkowana jako droga śródpolna, 

nie remontowana od kilku lat. Znaczne zakrzaczenia zagrażają poruszającym się 

pojazdom rolniczym. Proszę o uregulowanie tego stanu poprzez wycinkę zakrzaczenia.  

      2. Sprawa związana jest z poboczem drogi na zakręcie w Potarzycy przy krzyżu. 

Odcinek w tym miejscu jest bardzo niebezpieczny, a na poboczu wystąpiły znaczne 

ubytki w jezdni, które  w momencie mijania stwarzają zagrażanie dla pojazdów. 

      M. Duda : sprawa związana jest ze zjazdem z ul. Ponieckiej w ul. Ogrodową. 

Mieszkańcy zgłaszają sytuację, że tiry mylnie kierowane są na ten odcinek drogi 

prawdopodobnie poprzez nawigację i w tej konsekwencji muszą dalej jechać drogą tzw. 

kokoszyńską. Uważam, że podstawienie w tym miejscu znaku kierującego do zakładu 

Heinza byłoby celowe.  

      Prosiłbym także o skierowanie do p. Urbańskiej interwencji o usunięcie gałęzi 

przeszkadzających przechodniom ul. Ogrodową.  

      H. Busz : 1. Proszę o skierowanie do Starostwa Powiatowego sprawy związanej                          

z naprawą drogi powiatowej w Sułkowicach na wysokości posesji nr 112a. W miejscu 

tym 1,5 roku temu wykonano dwa przekopy w poprzek jezdni, a ziemia znacznie zapadła 

się i zagraża to poruszającym się drogą pojazdom. Proszę u uzupełnienie tych ubytków.   

     2. Zwracam się po raz kolejny o załatanie dziur na docinku od Wymysłowa przez 

Sułkowice do Ludwinowa.  Proszę o  udzielnie informacji w jakim okresie będzie to 

realizowane.  

      D. Szpruta : sprawa związana jest z chodnikiem przy szkole w Ciołkowie położonej przy 

drodze wojewódzkiej 434.  Przed remontem tej drogi barierki odgradzały jezdnię od 

chodnika, obecnie ich nie ma i mieszkańcy zgłaszają potrzebę ponownego ich 

zamontowania dla bezpieczeństwa uczęszczających tam dzieci.  

      P. Wajnert : sprawa dotyczy spraw oświetleniowych. Od czasu budowy obwodnicy 

Krobi i powstałego wówczas oświetlenia ulicznego nie są włączone dwie lampy. Dla 

lepszego oświetlenia tego odcinka proponuję jedną z nich przenieść na słup znajdujący na 

ul. 1 Maja, a drugą można zamontować przy powstającym chodniku łączącym                        

ul. Powstańców Wlkp. z osiedlem, ponieważ w  tym miejscu jest dość ciemno. Proszę o 

rozważenie takiej propozycji.  

     G. Skrobała : sprawa związana jest z zapewnieniom bezpieczeństwa przy zjeździe z drogi 

gminnej w Gogolewie na  drogę powiatową. W miejscu tym były już podcinane krzewy 

dla zwiększenia widoczności, trochę to pomogło lecz widoczność na tym odcinku nadal 

jest ograniczona. Były w tym miejscu kolizje i mieszkańcy zwracają się o zamontowanie                    

w tym miejscu lustra, w celu poprawy bezpieczeństwa.                
      
     Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                    

w okresie międzysesyjnym. 
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29.01 – udział  radnych  w gminnych  uroczystościach upamiętniających 96.  Rocznicę 

Powstania Wielkopolskiego. 

30.01 – uczestniczyłem wraz z radnymi Katarzyną Łabędą i Henrykiem Buszem                   

w  konferencji diagnostyczno-informacyjnej na Uniwersytecie im. Adama Mickiewicza 

w Poznaniu pt. „Węgiel brunatny w południowo-zachodniej Wielkopolsce. Rozpoznanie 

i diagnoza skutków eksploatacji odkrywkowej”. 

30.01 – udział radnego Leszka Włodarczyka w „Dniu Patronów” w Zespole Szkoły 

Podstawowej i Gimnazjum w Pudliszkach. 

4.02 – uczestniczyłem w spotkaniu noworocznym Polskiego Związku Emerytów, 

Rencistów i Inwalidów Oddział w Krobi. 

7.02 – uczestniczyłem w zabawie biskupiańskiej w Domachowie na zaproszenie dyrekcji 

i grona pedagogicznego Zespołu Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Starej Krobi. 

9.02 – 26.02 – udział radnych w zebraniach wyborczych sołtysów i rad sołeckich, które 

odbyły się w 22 sołectwach na terenie gminy Krobia.  

12.02 – udział wiceprzewodniczącego Krzysztofa Perdona w uroczystym wręczeniu 

mundurów klasie I liceum w ZSOiZ w Krobi. 

13.02 – uczestniczyłem w seminarium podsumowującym projekt pn. „Realizacja usług 

publicznych w partnerstwie”. Było to ostatnie spotkanie w ramach projektu: „Partnerstwo 

samorządów Południowej Wielkopolski na rzecz zwiększenia dostępności i jakości usług 

publicznych”. Zwieńczono je porozumieniem o partnerstwie na rzecz usług publicznych, 

podpisanym przez partnerów i sygnowanym przez gminy należące do Stowarzyszenia: 

„Lokalna Grupa Działania Gościnna Wielkopolska” w Pępowie. 

13.02 – uczestniczyłem w Nadzwyczajnym Walnym Zebraniu Członków Unii 

Gospodarczej Regionu Śremskiego – Śremski Ośrodek Wpierania Małej 

Przedsiębiorczości. Walne Zebranie odbyło się w Śremie. 

13.02 - odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy w celu wydania 

opinii w zakresie podziałów środków finansowych na budowę i modernizację chodników 

i dróg gminnych. 

24.02 – odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych w celu omówienia 

tematów wynikających z kompetencji Komisji m.in. organizacji zajęć pozalekcyjnych                  

w zespołach szkół podstawowych i gimnazjów z terenu gminy Krobia oraz analizy 

projektu uchwały na dzisiejszą sesję.  

27.02 – udział radnych w finale gminnych zawodach strzeleckich z karabinka 

pneumatycznego, który odbył się w Zespole Szkoły Podstawowej i Gimnazjum                        

w Krobi. Organizatorem zawodów byli: Klub Żołnierzy Rezerwy w Krobi wspólnie                     

z Gminą Krobia oraz Szkolnym Kołem LOK z Zespołu Szkoły Podstawowej                         

i Gimnazjum w Krobi. 

3.03 – uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Środowiska Senatu RP w Warszawie                     

pt. „Węgiel brunatny w południowo-zachodniej Wielkopolsce – przewidywane skutki 

eksploatacji odkrywkowej”. cieszę się, że senatorowie naszego parlamentu dostrzegają tą 

sprawę i w tym celu zostało zwołane posiedzenie komisji branżowej, w której 

przedmiocie kompetencja jest sprawa potencjalna, ocena zagrożeń eksploatacji złóż 

węgła brunatnego. Senatorowie również na posiedzenie komisji zaprosili prelegentów                   

z UAM w Poznaniu, którzy przedstawili zebranym przedstawicielom samorządów, 

rolnikom z terenu naszego powiatu i rawickiego te zagrożenia, o których była mowa 

konferencji w Poznaniu. W spotkaniu udział wzięli również przedstawiciele Ministerstwa 
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Środowiska, Główny Geolog Kraju, oraz osoby z Instytutu Górniczego. Wnioskiem 

końcowym z tej komisji były słowa Głównego Geologa Kraju p. Brodzińskiego, który 

stwierdził, że w pierwszej kolejności w przypadku ewentualnej eksploatacji tych złóż 

nasze Państwo będzie brało pod uwagę głos naszych dwóch gmin, Gminy Krobia                           

i Gminy Miejska Górka i to odbędzie się w konsultacji z Ministerstwem Gospodarki.       

4.03 – radni Genowefa Skrobała i Hieronim Urbański uczestniczyli w spotkaniu zespołu 

ds. wdrożenia, monitoringu i ewaluacji Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych na lata 2014-2020. Spotkanie odbyło się w Miejsko- Gminnym  Ośrodku 

Pomocy Społecznej w Krobi.  

7.03 – udział radnego Jana Mikołajczaka w spotkaniu z prof. dr hab. Ryszardem 

Kozłowskim z Politechniki Krakowskiej Pt. „Czy musimy budować kopalnię węgla 

brunatnego?”. Spotkanie odbyło się w świetlicy wiejskiej w Chwałkowie. 

9.03 – na zaproszenie Gminnego Koła Hodowców i Producentów Bydła w Krobi,                    

z okazji Dnia Kobiet, uczestniczyłem w okolicznościowym spotkaniu i spektaklu grupy 

teatralnej „Na Fali”  Pt. „Jeszcze aby jedna zima”. 

11.03 – udział radnych: Jana Mikołajczaka i Dawida Szpruty w szkoleniu pt. „Status 

Radnego”. Szkolenie odbyło się w Poniecu. 

12.03 – z roboczą wizytą w gminie Krobia przebywała Pani  Andżelika Możdżanowska – 

Sekretarz  Stanu  w  Kancelarii  Prezesa  Rady  Ministrów  i  Senator  RP.  W ramach 

wizyty Pani Minister wzięła udział w spotkaniu w firmie HJ HEINZ POLSKA Sp. z o.o. 

w  Pudliszkach  dotyczącym  perspektywy  powstania  kopalni  odkrywkowej  węgla 

brunatnego na terenie gmin: Krobia i Miejska Górka.                                                                                  

12.03 – udział   radnego   Hieronima   Urbańskiego   w spotkaniu  z  okazji  Dnia  Kobiet 

na zaproszenie klubu „Złota Jesień”.                                                                                                  

14.03 – uczestniczyłem wraz z liczną grupą   radnych   w   finale   konkursu   kulinarnego 

„Ugotowane”,  który  odbył  się  przy  współpracy  Gminy  Krobia  oraz Centrum  PISOP                    

w świetlicy wiejskiej w Potarzycy.                                                                                                  

15.03 – uczestniczyłem  w  Walnym  Zebraniu  Sprawozdawczo  –  Wyborczym 

Towarzystwa  Śpiewu  „HARMONIA”  w  Krobi.                                                                                 

17.03 – odbyło  się  wspólne  posiedzenie  stałych  komisji  Rady  Miejskiej  w  Krobi                     
w  celu  omówienia  projektów  uchwał  na  dzisiejsza  sesję  oraz  omówienia  spraw 

bieżących.                                                                                                                                         

18.03 - odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu w celu wydania opinii do projektów 

uchwał na dzisiejszą sesję.                                                                                                               

18.03 – odbyło  się  posiedzenie  Komisji  Rolnictwa  i  Rozwoju  Gminy w celu wydania 

opinii do projektów uchwał na dzisiejszą sesję. 

      Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

Sprawozdanie przedstawiła Sekretarz Gminy Katarzyna Szablewska, stanowi ono 

załącznik nr 1 do protokołu.  

K. Perdon : realizowano projekt „Umiem pływać”, czy szkoła w Pudliszkach nie 

wnioskowała, czy nie została nim objęta. 

Wicedyrektor ZSPiG w Pudliszkach P. Jastrzębski : nie było zainteresowania ze strony 

nauczycieli i opiekunów. 
 

Ad. 8  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  

a) przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów.  
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Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Sekretarz Gminy K.Szablewska.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych G. Skrobała : komisja 

obradowała w dniu 24.02.br i po zapoznaniu się z wnioskami dotyczącymi przyznania 

stypendiów dla uczniów, złożonymi przez dyrektorów szkół prowadzonych przez Gminę 

Krobia komisja stwierdziła, że przedstawieni uczniowie spełniają kryteria określone                    

w § 6 regulaminu zasad udzielania stypendiów dla uczniów, czyli za I semestr roku 

2014/2015 uzyskali średnią ocen co najmniej 5,3 z wszystkich przedmiotów 

obowiązkowych oraz wzorową ocenę z zachowania, stąd też komisja projekt uchwały 

zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 

Uchwałę Nr V/28/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 marca 2015 r. w sprawie 

przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów; przyjęto jednomyślnie, głosowało                   

15 radnych. 
 

b) utworzenia odrębnego obwodu głosowania na obszarze Gminy Krobia                             

w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 10 maja 

2015 r. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Sekretarz Gminy K.Szablewska.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański : komisja obradowała 

w dniu 18.03.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Uchwałę Nr V/29/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 marca 2015 r.                              

w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania na obszarze Gminy Krobia                                

w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 10 maja                      

2015 r.; przyjęto jednomyślnie, głosowało15 radnych. 
 

c) zmiany uchwały Nr XXX/245/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia 

2012 r. w sprawie podziału Gminy Krobia na stałe obwody głosowania.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Sekretarz Gminy K.Szablewska.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański : komisja obradowała 

w dniu 18.03.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Uchwałę Nr V/30/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 marca 2015 r.                                    

w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/245/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia 

2012 r. w sprawie podziału Gminy Krobia na stałe obwody głosowania; przyjęto 

jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

d) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanej położonej                                

w Ciołkowie.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP A. Olejnik.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański : komisja obradowała 

w dniu 18.03.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Uchwałę Nr V/31/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 marca 2015 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanej położonej                              

w Ciołkowie; przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych. 
 

e) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  

bezdomności zwierząt na terenie gminy Krobia w 2015 roku.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP A. Olejnik.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański : komisja obradowała 

w dniu 18.03.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
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M. Duda : w § 11 zapisano kwestie dotyczące adopcji zwierząt. Za adopcjami często 

rodzą się koszty wiązane z dostarczeniem zwierzęcia do nowego właściciela, a na 

wydatki związane z poszukiwaniem nowych właścicieli dla zwierząt zaplanowano 500 zł. 

Wg mnie są to małe środki na ten cel, a adoptowane są z różnych odległych 

miejscowości.      

A. Olejnik : środki zaproponowane w tabeli znajdują się w dwóch paragrafach 

kwalifikacji budżetowej i w pełni wystarczają na prowadzone działania w tym zakresie. 

M. Duda : może zaproponować Spółdzielni ECCOS prowadzenie działań z zakresie 

transportowania tych zwierząt, ponieważ osobie prywatnej nie można wystawić 

delegacji. 

K. Perdon : jak to odbywa się, czy poprzez osoby, które są wolontariuszami, czy w inny 

sposób? 

A. Olejnik : w różny sposób odbywa się ten transport, niekiedy przez prowadników 

spółdzielni ECCOS do naszego przytuliska. Obsługa weterynaryjna prowadzona jest                   

w Pępowie niekiedy w czasie wieczornym i były one tam dowożone samochodami 

prywatnymi, osoby te świadczą to na zasadzie wolontariatu. Transport do Wrocławia                    

i innych miejscowości, kwoty te opłacone zostały z zakresu usług weterynaryjnych.       

Uchwałę Nr V/32/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 marca 2015 r. w sprawie 

przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  

bezdomności zwierząt na terenie gminy Krobia w 2015 roku; przyjęto jednomyślnie, 

głosowało15 radnych. 
 

f) zmiany uchwały Nr VI/38/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 lutego 2011 r. w 

sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, określenia inkasentów oraz 

ustalenia wynagrodzenia za inkaso.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy D.Walczak.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański : komisja obradowała 

w dniu 18.03.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Uchwałę Nr V/33/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 marca 2015 r. w sprawie 

zmiany uchwały Nr VI/38/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 lutego 2011 r. w 

sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, określenia inkasentów oraz 

ustalenia wynagrodzenia za inkaso; przyjęto większością głosów, 14 za, 1 wstrzymujący 

(P. Wajnert), głosowało15 radnych 
 

g) zmiany uchwały Nr XXIX/241/2008 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 1 grudnia 

2008 r. w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański : komisja obradowała 

w dniu 18.03.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 

L. Włodarczyk : corocznie jako sołtysi pobieramy bloczki w celu pobierania opłaty 

targowej, czy to jest zasadne bo wpłaty są znikome?   

Skarbnik Gminy D. Walczak: Burmistrz realizuje postanowienia uchwały Rady Miejskiej 

w Krobi i taka była inicjatywa w roku 2008, aby wprowadzić zasady, które 

spowodowałyby skuteczniejszą egzekucję. Uchwała ta obowiązuje i sołtysi jako 

wskazani inkasenci mają obowiązek dokonania poboru takich opłat. Inkasenci poza 

sołtysami wskazani w tej uchwale dokonują inkasa na terenie targowiska w Krobi.  

L. Bem : ile pobrano opłaty za targowanie poza targowiskiem?  
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Skarbnik Gminy D. Walczak : przygotowana zostanie informacja na ten temat,                           

a sprawozdanie opisowe za rok ubiegły może odpowiedzieć na to pytanie. Na kolejna 

sesję dane w tym zakresie przedstawione zostaną od roku 2009. Nadmienię, że 

skuteczność pobierania tych opłat przez sołtysów, to rzeczywiście nie ma jakiś 

oszałamiających kwot.   

M. Duda : w ramach prac Komisji Rewizyjnej w obecnym roku zaplanowano kontrolę                  

w zakresie poboru opłaty targowej. 

Uchwałę Nr V/34/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 marca 2015 r.                              

w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/241/2008 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 1 grudnia 

2008 r. w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej; przyjęto jednomyślnie, głosowało15 

radnych. 
 

h) udzielania pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja na posiedzeniu w dniu 18.03.br 

zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt uchwały.  

Uchwałę Nr V/35/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 marca 2015 r.                                    

w sprawie udzielnie pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu; przyjęto 

jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

i) udzielania pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja na posiedzeniu w dniu 18.03.br 

zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt uchwały.  

Uchwałę Nr V/36/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 marca 2015 r.                                    

w sprawie udzielnie pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu; przyjęto 

jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

j) udzielania pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja na posiedzeniu w dniu 18.03.br 

zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt uchwały.  

Uchwałę Nr V/37/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 marca 2015 r.                                    

w sprawie udzielnie pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu; przyjęto 

jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

k) zmiany    Uchwały    Nr III/16/2014     Rady    Miejskiej    w    Krobi z  dnia                     

29 grudnia  2014 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Krobia  na lata 2015 – 2025.  

Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą złącznik nr 2 do protokołu 

przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu 18.03.br                       

i projekt uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednogłośnie, głosowało 15 radnych. 

Uchwałę Nr V/38/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 marca 2015 r. w sprawie 

zmiany    Uchwały    Nr III/16/2014     Rady    Miejskiej    w    Krobi  z  dnia 27 grudnia  

2014 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia  na lata 

2015 – 2025; przyjęto jednomyślnie, głosowało15 radnych. 
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j) zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2015. 

Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą złącznik nr 3 do protokołu 

przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu 18.03.br                       

i projekt uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednogłośnie, głosowało 15 radnych. 

Uchwałę Nr V/39/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 marca 2015 r.                              

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2015; przyjęto 

jednomyślnie, głosowało15 radnych. 
 

Ad. 9 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

Sekretarz Gminy K. Szablewska : interpelacje dotyczące dróg powiatowych                                 

i wojewódzkich, to skierowane zostaną do odpowiednich jednostek, na pozostałe zostaną 

udzielone odpowiedzi pisemne p. Burmistrz.  

 

Ad. 10 Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej : proszę o przedłożenie oświadczeń majątkowych za rok 

2014  w ustawowym terminie do 30 kwietnia. 
 

Ad. 11 Zakończenie obrad  sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, 

dziękuję wszystkim za przybycie i zamykam V sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

 

   Protokół sporządziła :                                                  

       Aurelia Sikorska   


